
Z Á P 1 S N 1 C A č. 1 

z rokovania Komisie pre dopravu, manažment verejnej správy a verejný poriadok 
pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava - Staré Mesto zo dňa 28.01.2015, 

konanej v Staromestskej sieni od 15.30 hod. 

Prítomní: 

Prizvaní: 

Ospravedlnení: 

Bc. Ivan BÚTORA, Ing. arch. Ľubomír BOHÁČ, Ing. Martin BORGUĽA, Ing. 
Miroslav KOLLÁR, MHA, Viktor MURÁNSKY, PaedDr. Barbora ORÁČOV Á, 
PhD., Mgr. Vladimír PALKO, Mgr. art. Veronika REMIŠOV Á, M .A. ArtD., Ing. 
Kristián STRAKA, Ing. Jana ŠPAN KOVÁ, Ing. Tomáš ZIEGLER 

Ing. Tatiana Kratochvílova, Ing. Lukáš Kamenistý, Mgr. Dominik Juhász 

Program rokovania: 

1. materiály pre Miestne zastupiteľstvo, 

2. informácia o plánovaných verejných obstarávaniach v roku 2015 za oddelenie dopravy 

3. rôzne. 

Rokovanie otvoril a viedol predseda komisie Bc. Ivan Bútora. 

1. Materiály pre Miestne zastupiteľstvo 

Vedúci oddelenia obchodu a služieb, správnych konaní a miestnych daní Mgr. Juhász prezentoval 
materiály na zasadnutie miestneho zastupiteľstva, ktoré sa bude konať diía 17. 2. 2015. Ako prvé 
prezentoval prerokovanie protestu prokurátora proti všeobecne záväznému nariadeniu mestskej časti 

Bratislava-Staré Mesto č. 5/2014, ktorým sa určujú pravidlá pri stavebných , rekonštrukčných a 
udržiavacích prácach a návrhu všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Staré Mesto č . 
... 12015, ktorým sa zrušuje všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Staré Mesto č. 5/2014, 
ktorým sa určujú pravidlá pri stavebných, rekonštrukčných a udržiavacích prácach . Protestu prokurátora 
navrhuje vyhovieť a preto je súčasťou materiálu návrh VZN. 
Ako druhý bol prezentovaný materiál .,Informácia o strate účinnosti a platnosti všeobecne záväzného 
nariadenia mestskej časti Bratislava-Staré Mesto č. 1 11201 O o um iest1'íovaní reklamných, propagačných a 
informačných zariadení na území mestskej časti Bratislava-Staré Mesto". 

Uznesenie č. 112015: 
Komisia berie predložené materiály na vedomie a odporúča materiály prerokovať na zasadnutí miestneho 
zastupiteľstva. 

Hlasovanie: prítomní: 11 za: 1 O proti: O zdržal sa : O nehlasoval : 1 

2. Informácia o plánovaných verejných obstarávaniach v roku 2015 za oddelenie dopravy 

Vedúca oddelenia dopravy Ing. Tatiana Kratochvílová predstavila pl án verejných obstarávaní v roku 2015 
za oddelenie dopravy. Predstavila tiež pôvodný zoznam komunikácií určených na rekonštrukciu , tvorený 
na základe preferencií členov komi s ie dopravy z predoš lého volebného obdobia. Uvedený návrh bude 



predmetom pripomienkovania zo strany poslancov; taktiež môže byť uskutočnené výjazdové zasadanie 
komisie za účelom fyzickej obhliadky stavu komunikácií. 
Ing. Kratochvílová predstavila aj zrealizované rekonštrukcie komunikácií v roku 2014, napr. Tajovského 
ulicu, ktorá sa čiastočne rekonštruovala pre potrebu prejazdnosti pre linku MHD č. 147. Uviedla, že 
správcovia inžinierskych sieti (SPP) budú v tomto roku realizovať rekonštrukcie sietí na určitých 

komunikácií v správe MČ Staré Mesto, v tejto súvislosti treba zvážiť aj komplexnejšiu rekonštrukciu 
vybraných ulíc s dopravno-inžinierskymi opatreniami (zväčšenie priestoru pre chodcov, upokojenie 
dopravy). 
Podľa PaedDr. Oráčovej v prípade Tajovského ulice bola adekvátna práve „menšia" rekonštrukcia 
z dôvodu včasného obnovenia MHD. Ing. Borguľa položil otázku, prečo nebola v roku 2014 
rekonštruovaná ulica Strážnická. Rekonštrukcia Strážnickej ulice je v pláne na rok 2015, vzhľadom na 
vyčerpanie finančnej výšky zm 1 uvného plnenia s dodávateľom stavebných prác v roku 2014. 1 ng. 
Borguľa žiada, aby bola poslancom doručená zmluva s dodávateľom stavebných prác a jednotlivé 
zrealizované rekonštrukcie . 
Taktiež žiada starostu MČ, aby zvolal pracovné stretnutie ohľadne rekonštrukcie chodníkov v Medickej 
záhrade. Podľa p. Borguľu nebol v Medickej záhrade dodržaný technologický postup tvorby mlatových 
chodníkov a bude tam problematický pohyb, najmä s kočíkmi. 
Ing. Španková navrhla, aby boli poslancom zaslané podklady k verejnému obstarávaniu dodávateľa 
stavebných prác na opravy a rekonštrukcie komunikácií v správe mestskej časti. Uviedla, že v súčasnosti 
je v príprave nová smernica miestneho úradu ohľadne verejných obstarávaní. 

Uznesenie č. 2/2015: 
Komisia žiada prednostu miestneho úradu o zabezpečenie, aby boli komisii doručené podklady 
k verejným obstará vaniam za úsek dopravy, plán rekonštrukcií komunikácií v roku 2015 a podklady 
k verejnému obstarávaniu stavebných prác a zrealizovaným stavebným prácam v roku 2014. Komisia 
žiada prednostu miestneho úradu o zvolanie pracovného stretnutia k rekonštrukcii chodníkov v Medickej 
záhrade. 

Hlasovanie: prítomní: 11 za: 11 proti: O zdržal sa: O nehlasoval: O 

3. Rôzne. 

3a. Parkovacia politika na území mestskej časti Staré Mesto 
Ing. Borguľa sa informoval o stave rezidentského parkovania na komunikáciách v správe MČ Staré 
Mesto. Mestská polícia podľa jeho informácií nevykonáva svoje povinnosti v zónach rezidentského 
parkovania a to pre nejasný stav legislatívy ohľadne dopravného značenia. Ing. Kratochvílová 
informovala, že všetky projekty rezidentského parkovania sú schválené v operatívnej komisii pre 
určovanie dopravných značiek a dopravných zariadení magistrátu hl. mesta Bratislavy so súhlasom 
Krajského dopravného inšpektorátu PZ Bratislava. Ohľadne dopravného značenia pre vyznačenie 

rezidentského parkovania existuje aj kladné stanovisko Prezídia PZ Bratislava. Mgr. Palko sa informoval , 
v akom pomere sa vyznačujú rezidentské a voľné parkovacie miesta. Ing. Kratochvílová informovala, že 
rezidentské a voľne parkovacie miesta sa vyznačujú v priemere v pomere 70-30 až 80-20. 
Ing. Kollár navrhol zvolať osobitné rokovanie komisie ohľadne problematiky parkovania v Starom Meste. 
Predseda komisie požiadal oddelenie dopravy o poskytnutie analýzy statickej dopravy, ktorá bola 
spracovaná vr. 2011. Systém rezidentského parkovania by mal byť podľa neho viac flexibilný a mal by 
sa rozšíriť spolu so spoplatnením parkovania návštevníkov. Problémom je taktiež celodenné 
neregulované parkovanie na komunikáciách 1. a 2. triedy. 
Poslanci diskutovali o parkovacej politike v hlavnom meste aj v mestských častiach a o možnosti 
spoplatnenia krátkodobého parkovania pre návštevníkov v zónach, ktoré spravuje mestská časť. 
Ing. Straka poukázal na zlú reguláciu parkovania a nadmerný pohyb áut v pešej zóne. 

3b. Riešenie problémov v kontrole a regulácii parkovania v lokalite Lermontovova a okolie 
Predseda komisie prizval na rokovanie komisie p. Kolcunovú ap. Zachara, obyvateľov ulice 
Lermontovova a okolia, ktorí prišli prezentovať problémy s parkovaním v tejto lokalite. Okrem iného 
uviedli, že parkovacie nálepky sú vydávané aj nerezidentom. Ing. Kratochvílová ich informovala, že 
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starosta MČ dočasne pozastavil vydávanie parkovacích nálepiek pre podozrenia, že dochádzalo 
k zneužívaní pri podávaní žiadostí o vydanie parkovacej nálepky (formulár P 1 ). Ing. Kratochvílová 
predstavila riešenie doplnenia textu formulára P 1, aby nedochádzalo k zneužívaniu. P. Zachar požiadal , 
aby sa vykonal audit vydaných parkovacích nálepiek. P. Kolcunová upozornila, že existujú prípady, keď 
si firmy v rozpore s parkovacou politikou vyznačia bez povolenia vyhradené parkovacie miesto. 
Poukázala na to, že mestská polícia nepostupuje dostatočne represívne voči porušovateľom parkovacej 
politiky. Mala by sa podľa nej zaviesť možnosť krákodobého parkovania. 
P. Kolcunová pošle poslancom sumár ďalších požiadaviek, podnetov a návrhov riešení 
problémov s parkovaním v ich oblasti. 

Uznesenie č. 3/2015: 
Komisia žiada prednostu miestneho úradu o zabezpečenie , aby boli komisii doručené podklady 
k rezidentskému parkovaniu, formulár žiadosti o vydanie parkovacej nálepky a analýza statickej dopravy. 
K parkovacej politike bude zvolané osobitné rokovanie komisie za účasti starostu. 

Hlasovanie: prítomní: 11 za: 11 proti: O zdržal sa: O nehlasoval: O 

3c. Tranzitná doprava v uliciach Šulekova a Holubyho 
Členovia komisie dopravy boli kontaktovaní obyvateľmi z lokality Šulekova ohľadne problému 
nežiaduceho tranzitu a viacerí absolvovali aj miestnu obhliadku. Ing. Kratochvílová zhrnula históriu 
problematiky dopravnej situácie na Šulekovej a Holubyho ulici. Uznesenie komisie dopravy z roku 2014 
o uzatvorení horného úseku Šulekovej ulici vyvolalo nesúhlasné reakcie časti obyvateľov, hlavne ulíc 
v okolí Šulekovej . Vznikla petícia vyjadrujúca potrebu uzatvorenia aj petícia vyjadrujúca nesúhlas 
s uzatvorením . Vzhľadom na blížiace sa komunálne voľby nebolo realizované uzatvorenie pevnou 
zábranou v skúšobnom režime šesť mesiacov. Predseda komisie informoval, že týmto problémom sa bude 
komisia podrobnejšie zaoberať na svojom najbližšom zasadnutí za účasti zástupcov obyvateľov . 

Čas zahájenia komisie: 15:30 
Čas ukončenia komisie: 18:30 

Bc. Ivan BÚTORA v. r. 
predseda Komisie pre dopravu, manažment 

verejnej správy a verejný poriadok 

Zapisovateľ: Ing. Lukáš Kamenistý, telefón: 59 246 326, mobil: 0903 787 493 
e-mail : lukas.kamen istvŕaJstaremesto.sk 

3 



Rozdeľovník: 

1. Mgr. Radoslav ŠTEVČÍK 

2. JUDr. Peter JESENSKÝ 

3. Bc. Ivan BÚTORA 

4. Ing. arch. Ľubomír BOHÁČ 

5. Ing. Martin BORGUĽA 

6. Ing. Miroslav KOLLÁR, MHA 

7. Viktor MURÁNSKY 

8. Mgr. PaedDr. Barbora ORÁČOV Á, PhD. 

9. Mgr. Vladimír PALKO 

1 O. Mgr. art. Veronika REMIŠOVÁ, M.A . ArtD. 

11. Ing. Kristián STRAKA 

12. Ing. Jana ŠPANKOVÁ 

13. Ing. Tomáš ZIEGLER 

14. Ing. Oliver PARADEISER 

15. Ing. Tatiana KRATOCHVÍLOVÁ 

16. referát organizačný 
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